
 

Стонотенисерка Сања Милојица на пријему у Градској
управи

15.06.2018 - 14:32

Успјеси Сање Милојице у стоном тенису које остварује већ 15
година јасно говоре да се ради о једном од најбољих спортиста
Републике Српске

  

То је потврђено и њеним избором за спортисту града Приједора 2017. као и мјестом међу десет
најбољих у Српској, те наступима за репрезентацију БиХ.
 Пријем код градоначелника говори да градска управа препознаје те резултате, сматра Милојица.
  - Већ годинама наш град представљам како на такмичењима у БиХ, тако и у свијету. Нема неке
посебне тајне кад је ријеч о успјесима. Рад, истрајност, много упорности и наравно жеља -
напомиње Милојица.
  Градоначелник Миленко Ђаковић је поручио да је град увијек ту да стане иза својих спортиста,
јер овакви успјеси чине да се за Приједор далеко чује.



  - Град је поносан на све успјешно што се у њему дешава. Спорт је једна од таквих активности.
Наступу наших спортиста у држави и свијету су веома важни, јер на тај начин и својим успјесима
проносе име Приједора - рекао је Ђаковић.
  Бронза на државном првенству, друга позиција у тамичењу Топ 8 стонотенисерки БиХ, само су
неки од резултата које је остварила Милојица ове године.
  Она је напоменула да СК "Приједор", чији је члан, има свијетлу будућност јер подмладак попут
Марије Гњатић гарантује нове трофеје.
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